
 

 
 

 

 
 
 

Datum : Maandag 13 januari 2025 
Aanwezig : Erwin Iping (communicatieadviseur), Mirjan Scheltema (projectleider) Karen 

Rolsma (projectmedewerker), Marit Teusink (locatiemanager COA), Jennifer 
Cildavil (COA), Tariq Al Faghri (COA), Zhané Patawala (COA), afvaardiging van 
aanwonenden  

Aanleiding : Evaluatiebijeenkomst met aanwonenden, het COA en de gemeente 

  
 

 
 
 

1. Presentatie bureau Beke 
Jos Kuppens van Bureau Beke presenteert de uitkomsten van de enquête onder de 
omwonenden. Deze enquête maakt onderdeel uit van de 1-meting, samen met 
meldingen die binnen zijn gekomen bij COA en gemeente. Vorig jaar heeft, vóór de 
komst van de AMV-opvang’, de zogenaamde 0-meting plaatsgevonden. De uitkomsten 
van deze beide metingen worden in deze presentatie naast elkaar gelegd.  
 
Van deze presentatie en de uitkomsten van de 1-meting is een grafische samenvatting 
gemaakt. Deze is als bijlage bij dit verslag te vinden. 
 

2. Ervaringen van omwonenden 

Er wordt enige overlast ervaren van de hangende jongeren aan de overkant van de 
straat.  
 
Er zijn zorgen over de verkeersveiligheid. Veel jongens hebben fatbikes en gebruiken 
deze ook zonder licht. Dat levert gevaarlijke situaties op. NB: De jongeren in de opvang 
aan de Molenstraat hebben geen fatbike, dit heeft betrekking op jongeren uit de AMV-
opvang in Rekken (Berkelland). 
 
De meeste buurtbewoners ervaren weinig overlast door de AMV’ers. Wel zijn er zorgen 
over de locatie, de jongens hebben meer buitenruimte nodig om te kunnen bewegen. In 
november zal de AMV naar een andere locatie moeten verhuizen. De gemeente kijkt 
naar nieuwe mogelijke locaties. Hopelijk met meer buitenruimte.  
 

3. Klachten, meldingen en incidenten 
Vrijdag 10 januari heeft er een incident plaatsgevonden waarbij een bezoeker van het 
nabij gelegen café een jongen uit de AMV intimideerde. Een begeleidster die voor de 
jongen ging staan kreeg een klap in haar gezicht. Dit incident heeft ook invloed op het 
interne gevoel van veiligheid bij de AMV. 
De belager uit het café is aangehouden door de politie. De politie heeft het in onderzoek. 
 

4. Voortgang bewonersoverleg 

De omwonendenavonden worden niet goed bezocht. Ook nu iedereen een fysieke 

uitnodiging in de bus heeft gehad is de opkomst niet hoog. 

De vraag aan de aanwezigen wordt gesteld of de behoefte er wel is. Hieruit komt dat een 

maandelijkse bijeenkomst niet nodig is. Een vorm van een nieuwsbrief en bijvoorbeeld 3- 

maandelijks een bijeenkomst zou wel wenselijk zijn. Men blijft graag op de hoogte over 

de toekomst van de AMV-bewoners, over de exacte datum van vertrek en de 

toekomstige locatie. 

Voor direct aanwonenden die vaker contact wensen wil COA 1x per maand dan een 

koffie-inloopmoment organiseren.  

 


